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Betelle parkearen Sportstêd 

 

Yn de kommisje AZ fan foariche wike tongersdei 7 desimber hat it kolleezje op 

antwurden fan út de kommisje oanjûn dat der yn petear/oerlis mei Sportstad en de 

gemeente tasizzingen dien binne oer it werom beteljen fan € 221.339 oan Sportstad yn 

ferbân mei ynfiering betelle parkearen yn it Sportstadgebiet. 

Nei oanlieding fan dizze utspraak fan it kolleezje ha we de folgjende fragen: 

 

Is der fan dit oerlis ek in ferslach makke? 

 

Dat de gemeente moet terugbetalen blijkt uit de beschikbaar gestelde documenten uit 

2007 (college besluit, brief aan sportstad en brief aan de gemeenteraad). Terugbetalen is 

daarbij gekoppeld aan invoering van betaald pakeren. Bij de onderhandelingen rond de 

herfinanciering van Sportstad Heerenveen BV is door zowel de SC Heerenveen als door 

Sportstad tijdens de voorbereidende gesprekken gevraagd de betreffende kosten nu in 

plaats van bij invoering van betaald parkeren (dat inmiddels door de gemeente voor 

onbepaalde tijd werd uitgesteld) terug te betalen. De SC Heerenveen legde daarbij een 

relatie met de afspraak met de gemeente om te betalen voor het gebruik van openbare 

parkeerplaatsen tijdens voetbalwedstrijd. Men wilde later als aandeelhouder van 

Sportstad niet alsnog geconfronteerd worden met extra kosten. Sportstad Heerenveen 

legde een koppeling met het besluit van de gemeente betaald parkeren uit te stellen en 

verwachtte dat de eigen accountant zou adviseren de kosten af te boeken. De 

betreffende kosten staan op de balans van Sportstad Heerenveen BV als vordering op de 

gemeente. De accountant van Sportstad vraagt jaarlijks via Sportstad aan de gemeente 

te bevestigen dat binnen redelijk termijn betaald parkeren wordt ingevoerd.  

 

In het kader van de gesprekken rond de herfinanciering van Sportstad Heerenveen BV is 

toegezegd een inspanning te leveren de betreffende kosten al in 2017 te vergoeden. 

 

Van de betreffende gesprekken zijn geen verslagen gemaakt. 

 

 

Kin de ried dit ferslach ek krije  foar de riedsgearkomste fan 18 desimber? 

 

Zie hiervoor 

Van 

FNP 

Portefeuillehouder 

Broekhuizen 

Behandeling ambtenaar 

H. Jorritsma 

Datum ontvangst vragen 

12 december 2017 

Vragen beantwoorden voor 

Voor de raadsvergadering van 

18 december 2017 



 

 

 

Sa net kin der no noch in ferslach fan dit petear nei de ried tasjoerd wurde? 

 

Zie hiervoor. 

 

 


